
 

Zápis zo zasadnutia  
Konferencie zástupcov TO, TK SsTZ dňa 24.3.2018 v Banskej Bystrici 

 
Čas začiatku konferencie : 09:00 hod.     Čas ukončenia konferencie: 14:30  hod. 
Predsedajúci: Ľubomír Baran                   zapisovateľ: Magdaléna Nociarová                    
                                            
Prítomní zástupcovia TO,TK SsTZ: TK Rajec – Jaroslav Jarina ml. (p), ŠKT Kremnica – 
Marian Marko (t),TK Sparta Považská Bystrica – Juraj Hanušovský (p), TK Ladomerská 
Vieska – Vladimír Baran (t), TK Vrútky – Miroslav Kubík(p), TK Ružomberok – Jozef Virág (t), 
TK Púchov – Vladimír Kuchař (p), TK Podbrezová – Tomáš Longauer (p), TKM Martin- Michal 
Gallo (p), TK Elán Veľký Krtíš – Jaroslav Horváth (p), TK MŠK Žiar nad Hronom – Martin Šály 
(t), MTK Rimavská Sobota – Jozef Paulenka (p), ŠK Pepas Slovenská Lupča – Matej 
Stanko(p), Fresh club Zvolen – Pavol Mrkvan (p), TK Kysucké Nové Mesto – Igor Janíček (p), 
TK Hriňová – Ján Cerovský (p), TK Liptovské Sliače – Miroslav Hanula (p), TK Tajch Nová 
Baňa – Marek Lenč (p), TK Banská Bystrica – Edmund Pavlík (p), DuTaF Sport Dubnica 
n/Váhom – Radoslav Žáček (p), TK Dolné Kysuce – Jozef Bača (t), TK TENNis FUN Banská 
Bystrica – Andrej Jakál (t), TC BASELINE Banská Bystrica – Radovan Sloboda (p), OZ ŠK 
Odema Púchov – Marián Chovanec (p), TK Raketa – Rastislav Kubovič (p), ŠK Spartan 
Púchov – Marek Granec (p), Šport Park LÚČKY – Miroslav Vrbacký (p), TK Tenis Zvolen – 
Norbert Gutten (p), ŠK Progres Rimavská Sobota – Ivan Pivník (p) 
 
TO TJ Nižná splnomocnil zastupovaním na Konferencii p. Mariána Babinského 
TK NCHZ Nováky splnomocnil zastupovaním na Konferencii p.Jozefa Kolářa 
TK Sliač splnomocnil zastupovaním na Konferencii p. Juraja Valentýniho 
TK Žilina splnomocnil zastupovaním na Konferencii p.Pavla Matláka 
TK Tenis Centrum Bojnice splnomocnil zastupovaním na Konferencii p.Mária Šimka 
TK Baník Prievidza splnomocnil zastupovaním na Konferencii p.Karola Koberlinga  
Lieskovský tenisový klub LTC splnomocnil zastupovaním na Konferencii sl.Magdalénu 
Nociarovú 
Benet LTC Bytča splnomocnil zastupovaním na Konferencii p. Petra Beňadika ml. 
TK Hradová Lučenec splnomocnil zastupovaním na Konferencii p.Tomáša Pavlovského 
TA M.Ryšavého Bojnice splnomocnil zastupovaním na Konferencii p. Alexa Mokrého 
 
Ospravedlnení členovia Konferencie SsTZ: 
Prima Šport Považská Bystrica – Miroslav Stacho (p), TK Tvrdošín – Andrej Zimáň (t) 
 
Neospravedlnení členovia Konferencie SsTZ: TK Nová Dubnica – Marek Mauer(p), TK 
ZZO Čadca – Miloš Herman (p), Slávia ŽU Žilina – Juraj Mariánek (p), LTK Liptovský Mikuláš 
– Stanislav Lisý (p), TO Fatraten Žilina, TJ Tatran VA Liptovský Mikuláš – Miroslav Psotka (p), 
STK Martin Priekopa – Ján Janúch (p), TK Dolný Kubín – Vladimír Vajzer (p),TK Branco 
Lučenec – Branislav Hrdlička (p), VIVA ŠPORT Hodruša-Hámre – Vladimír Jaškovič (p), TK 
RELAX Liptovský Mikuláš – Ján Fiačan (p), Top tenis academy Zvolen – Tomáš Kubiš (p), ŠK 
Sokol Liptovský Hrádok – Ján Kollár (p), STC Tennis Academy Púchov – Pavol Zeman (p), TA 
Rimavská Sobota – Matej Bagačka (p) 
 
-zastúpený 
(p) – predseda štatutár 
(t) – tajomník kontaktná osoba 
(s) - splnomocnenec 
 
 
 



Počet prítomných riadnych členov Konferencie SsTZ : 39   z 56  riadnych členov- čo 
predstavuje 39 hlasov z celkového počtu 56 hlasov, čo je 75% 
Konferencia  je uznášaniaschopná 
 
Prítomní členovia Vv SsTZ:  Ľubomír Baran, Milan Kulich, Anton Blaško, Michal Varmus, 
Jana Tužinská  
 
Prizvaní: Dagmar Regendová, Peter Beňadik st., Ivan Greguška 
 
Hostia : Milan Sekera, Milan Šoška, Tibor Lešniak, Martin Michalko 
 
(v zmysle prezenčnej listiny v prílohe) 
   
Program konferencie:  
 
1. Otvorenie 
2. Žrebovanie súťaže družstiev na sezónu 2018 (reciprocita) 
3. Voľba komisií ( mandátovej, volebnej a návrhovej ) 
4. Schválenie programu Konferencie, rokovacieho a volebného poriadku 
5. Správa  predsedu o činnosti SsTZ za rok 2017 a o plnení Koncepcie rozvoja tenisu 

v stredoslovenskom regióne za r. 2015-2018 
6. Správa o hospodárení za rok 2017 a návrh rozpočtu na  2018  
7. Správa kontrolóra SsTZ 
8. Správa mandátovej komisie 
9. Diskusia 
10. Voľba členov do Vv SsTZ   predsedu Vv SsTZ 
11. Voľba členov do Rady STZ 
12. Voľba predsedov a členov disciplinárneho orgánu a orgánu na riešenie sporov SsTZ 
13. Schválenie dodatku Stanov SsTZ 
14. Ocenenie majstrov SR za rok 2017, odovzdanie vyznamenaní 
15. Správa volebnej komisie 
16. Správa návrhovej komisie – uznesenie 
17. Záver                           
             
Zoznam podkladov k jednotlivým bodom programu: 
 
K bodu  2: Rozdelenie družstiev do jednotlivých tried 
K bodu 5 : Správa o činnosti SsTZ za rok 2017 
K bodu 6 : Správa o hospodárení za rok 2017 a návrh rozpočtu na rok 2018 
K bodu 7 : Správa kontrolóra SsTZ 
K bodu 10 : Kandidátka Vv SsTZ 
K bodu 11: Kandidátka do  Rady STZ 
K bodu 12: Kandidátka na predsedov a členov disciplinárneho orgánu a orgánu na riešenie 

sporov 
K bodu 13: Dodatok k Stanovám SsTZ 
K bodu 14: Plakety pre majstrov SR a ocenenie „čestný odznak STZ“ 
 
Spôsob prístupu k jednotlivým dokladom: sekretariát SsTZ , zverejnené na stránke SsTZ. 
Podklady spolu s pozvánkou na Konferenciu SsTZ boli zaslané emailom  1.3.2018. 
20.3.2018 Úprava rokovacieho a volebného programu. 
21.3.2018 Kandidátka na členov Vv SsTZ, do Rady STZ a predsedu a podpredsedu 
disciplinárneho orgánu a do orgánu na riešenie sporov. 
1.3.2018 pozvánka zaslaná poštou všetkým členom Konferencie SsTZ. 
 
   



K bodu 1 : Otvorenie 
 
Predseda VV SsTZ Ing. Ľubomír Baran, otvoril a  privítal delegátov Konferencie SsTZ, hostí a 
Ing. Ivana Gregušku zástupcu STZ. 
Následne dal hlasovať o predsedajúcom Konferencie SsTZ. 
 

Konferencia berie na vedomie : 
Konferencia zvolila: 
Predsedajúceho Konferencie SsTZ Ing.Barana Ľubomíra ďalej predsedajúci 
Konferencia ukladá : 
Výsledok hlasovania : Za :  39 Proti :   0   Zdržali sa : 0 

 
K bodu 2 : Žrebovanie súťaže družstiev SsTZ na rok 2018 (reciprocita) 
 
p. Chovanec vyjadril problém o počte hráčov v súťaži družstiev: 
- problém s klubom ODEMA Púchov 
- podali odvolanie na MŠ SR 
Rozhodnutie: Odema Púchov ostane v žrebovaní a ak nebudú môcť nastúpiť, nebudú platiť 
pokutu. 
 
Termín 9.6.2018 pre deti do 10 rokov sa presunie na 1.5.2018 kvôli Oblastnému kolu 
Detského DC a FC.  
 
17.6.2018 by sa mal konať finálový turnaj do 8 rokov (postupujúce mestá sa dohodnú na 
mieste turnaja) 
 

Konferencia berie na vedomie : 
Výsledky žrebovania (dožrebovania) družstiev SsTZ na rok 2018 
Konferencia ukladá : 
Sekretárke SsTZ p. Regendovej Dagmar uviesť výsledky žrebovania do etenisu STZ 
Termín 31.3.2017 
Výsledok hlasovania : Za :   39  Proti :   0   Zdržali sa : 0 

 
K bodu 3: Voľba komisií (návrhovej, mandátovej a volebnej) 
 
Návrhová komisia: 
Predseda: Anton Blaško 
Členovia: Magdaléna Nociarová, Pavol Matlák  
 
Mandátová komisia : 
Predseda: Jana Tužinská 
Členovia: Tibor Lešniak, Tomáš Pavlovský  
 
Volebná komisia: 
Predseda: Michal Varmus 
Členovia : Vladimír Baran, Jaroslav Horváth  
 

Konferencia berie na vedomie : 
Konferencia schvaľuje zloženie komisií : 
Návrhovú komisiu: Blaško, Nociarová, Matlák 
Mandátovú komisiu: Tužinská, Lešniak, Pavlovský 
Volebnú komisiu: Varmus, Baran Vladimír, Horváth 
Konferencia ukladá:  
Výsledok hlasovania :  Za: 39   Proti :   0 Zdržali sa : 0 



K bodu 4 : Schválenie programu Konferencie, rokovacieho a volebného poriadku 
 
Rokovací a volebný poriadok bol zaslaný delegátom Konferencie SsTZ 1.3.2018 emailom 
20.3.2018 boli upravené tieto dokumenty v súlade so Stanovami SsTZ a zákonom o športe. 
 
Peter Beňadik st. navrhol doplnenie kandidátky do Rady STZ o Edmunda Pavlíka a Petra 
Beňadika ml. a kandidátky do VV SsTZ pánom Vladimírom Kuchařom. Všetci kandidáti ústne 
potvrdili záujem kandidovať.  
 

Konferencia berie na vedomie : 
Konferencia schvaľuje: 
Zmenu programu, rokovací a volebný poriadok a doplnenie do kandidátky VV SsTZ – 
p.Kuchař, do Rady STZ p. Pavlík, p. Beňadik P. ml. 
Konferencia ukladá : 
Výsledok hlasovania :  Za :  39  Proti :  0    Zdržali sa : 0 

 
K bodu 5 : Správa o činnosti SsTZ za rok 2017 a plnenie Koncepcie rozvoja tenisu 
v stredoslovenskom regióne za rok 2015-2018 
 
Správu predniesol predseda VV SsTZ  Ľubomír Baran. 
Správa bola pripravená v písomnej forme viď príloha zápisu. 
 
Písomný dokument 

Konferencia berie na vedomie : 
Správu o činnosti SsTZ za rok 2017 
Konferencia schvaľuje: 
Konferencia ukladá : 
Výsledok hlasovania :  Za :     Proti :      Zdržali sa :  

 
K bodu 6 : Správa o hospodárení za rok 2017 a návrh rozpočtu na rok 2018  
 
Správu predniesol kontrolór STZ Milan Kulich. 
Správa a návrh rozpočtu bol pripravený v písomnej forme viď príloha zápisu. 
Písomný dokument 
 

Konferencia berie na vedomie : 
Správu o hospodárení za rok 2017 a návrh rozpočtu na rok 2018 
Konferencia schvaľuje: 
Konferencia ukladá : 
Výsledok hlasovania :  Za :     Proti :      Zdržali sa :  

 
K bodu 7 : Správa kontrolóra SsTZ  
 
Správu predniesol kontrolór SsTZ Peter Beňadik st. 
Správa bola pripravená v písomnej forme viď príloha zápis. 
Písomný dokument 
 

Konferencia berie na vedomie : 
Správu kontrolóra SsTZ 
Konferencia schvaľuje: 
Konferencia ukladá : 
Výsledok hlasovania :  Za :     Proti :      Zdržali sa :  

 
 



K bodu 8: Správa mandátovej komisie: 
 
Počet prítomných riadnych členov Konferencie SsTZ: 39  z 56  riadnych členov - čo 
predstavuje 39 hlasov z celkového počtu 56 hlasov, čo je 75%. 
Konferencia je uznášaniaschopná. 
 

Konferencia berie na vedomie : 
Správu mandátovej komisie 
Konferencia schvaľuje: 
Konferencia ukladá : 
Výsledok hlasovania :  Za :     Proti :      Zdržali sa :  

 
K bodu 9 Diskusia 
 
p. Beňadik ml. - poplatky za halové zimné turnaje (stratovosť), vysoký registračný poplatok za  

halové turnaje 50 € a 30 €  
 - návrh na vytvorenie komisie pre mládež a trénerov 
 
p. Kuchař - ak sa budú zvyšovať počty hráčov v družstvách, budú mať kluby väčší 

problém sa do súťaží zapojiť 
 
p. Blaško  - komisia pre mládež sa skúšala, ale komunikácia vydržala len 3 mesiace 
 - otázka, či bolo lepšie kategória mladšieho žiactva 3 roky alebo čo je teraz 2 

roky? Každému to inak vyhovuje a je to 50/50 jedným rozdelenie kategórii 
týmto spôsobom vyhovuje, iným nie 

 
p. Stanko - Prečo sa v kategórii 2.ligy žien zmenil počet hráčok z 5 na 4? Pre jeho klub 

to nie je výhodné, berie toto rozhodnutie dosť neskoro. 
 
p. Blaško - neriešilo sa to na VV STZ, ale schvaľoval sa už rozpis súťaže, kde boli už 4 
 - iné kluby majú problém zložiť 5 hráčok,  
p. Sloboda - prečo sa majú hrať družstvá mladšieho žiactva I.trieda po 5, vyhovuje to 

vôbec niekomu? Nikto z prítomných sa ale nevyjadril. 
 
p. Blaško  reaguje, že minulý rok mu to vyhovovalo s 5 hráčmi, dnes je ale situácia iná 

a možno by mu v klube vyhovovali 4 hráči a ďalší rok zase 5 a pod.  
 
p. Ľ. Baran  - bude to dlhá cesta, kým sa tento počet zmení 
 - ak sa dohodneme tu v SsTZ ochudobňujeme družstvo, ktoré už na MSR sa 

nebude vedieť zložiť, ak v ostatných regiónoch majú daný počet na 5, 
nemôžeme mať my družstvo 4 hráčov 

 
p. Kuchař - v minulom roku robili turnaje s pánom Beňadikom a deťom a rodičom to 

vyhovovalo. Aj malé kluby môžu potom hrať. 
- návrh do uznesenia aby mladšie žiactvo I.trieda hrali 4 hráči. Dajme to ako 
podnet pre radu 

 
p. Ľ. Baran - nedávať pre iné kategórie len pre mladšie žiactvo I.triedy 
 
p. Blaško - poďakovanie VV p.Kulichovi a p. Baranovi 
 - dobrá skúsenosť, výborná spolupráca a konštruktívna  
 - komisie- snaha vytvoriť skupiny ale komunikácia bola slabá, treba navrhnúť 

častejšie stretnutia, práca s trénermi cez emaily- neefektívna 
 
p. Greguška - doplnenie informácii o financovaní klubov, športový zákon už 2roky 



 - podpora financovania klubov a športovcov 
 - informácie o novom zákone o športe 
  
p. Kulich - problém Odemy Púchov – list na MŠ 
 - podobná situácia v Petržalke 
 - vysvetlenie postupu z MŠ príde podnet na prešetrenie naspäť na STZ do rúk 

kontrolóra 
 - deti môžu hrať ale nebudú mať body – Návrh 
 - odvolanie je zdĺhavý proces, do začiatku zápasov to nestihnú vyriešiť 
 
p. Chovanec - deti majú platnú registráciu 
 - čo v prípade ak by vyhrali a nemohli by postúpiť do vyššej triedy ďalší rok 
 
p. Regendová - nás ale súpiska nepustí a ani systém etenis nie 
 
p. Kulich - odohrajú len fyzicky, ale body sa nebudú počítať 
 
p. Longauer  - ak sú hráči ešte v starom klube, môžu byť prihlásení za ešte starý klub 
 
p. Ľ.Baran - nedokáže sa to pozliepať, nemá dostatočný počet hráčov z STC Púchov 
 
p. Longauer - nemá tento návrh opodstatnenie 
 
p. Chovanec  - klub je registrovaný ako právnická firma, klub sa nedá len tak zrušiť 
 - starý klub súhlasil aby boli deti preregistrované  no nového klubu 
 - platby za hosťovanie prebehli načas, vznikla len administratívna chyba, keď 

žiadosti o hosťovanie nestihli poslať v termíne 
 - Odema Púchov vyšiel v ústrety STZ, keď usporiadal Halové MSR miesto 

STC Púchov a mal v zimnej sezóne najviac turnajov (stratových), ale nemali s 
tým problém 

 - otázka o Nákladoch na NTC Košice 
 
p. Greguška - 15 mil, povedal pomer kto koľko z čiastky financuje 
 - ak nedôjde k politickej dohode na oboch stranách peniaze sa nebudú môcť 

využiť na iné projekty 
 
p. Chovanec - Púchov má priestory kde majú podmienky 
 - kluby potrebujú peniaze na nové haly, nestačí mať len halu v KE 
 - postaviť haly v strednom regióne a nerobiť megalomanské projekty 
 - prerozdeľme peniaze do regiónov 

- dostať tenis do škôl, skúšali to ale z 370 deti, ktoré navštevovali tenis celý 
týždeň, len 3 deti si mohli dovoliť pokračovať 
- návrh zafinancovať akreditovaných trénerov a tým pomôcť znížiť náklady pre 
tenistov 

 
p. Ľ.Baran - obhajuje KE projekt a prečo tento projekt SsTZ podporil 
 
p. Virág  - TK  Ružomberok- nech idú peniaze do Košíc, ale nech sa rovnaká čiastka 

prerozdelí aj ostatným regiónom 
 
p. Greguška - peniaze zo ŠR sú priradené len pre projekt KE 
 - STZ nedotuje finančne investičné náklady tenisovým klubom, ale dotuje 

športovú činnosť  
 
p. Chovanec - kluby nemajú haly na trénovanie 



 - treba hľadať prostriedky 
- do uznesenia prehodnotiť financovanie projektu KE a peniaze prerozdeliť 
priamoúmerne aj ostatným regiónom 

 
p. Koberling - návrh aby družstvá Odemy hrali v súťaži mimo etenis 
 
p. Baran - vysvetlenie, že samostatne nevedia zložiť hráčov oboch klubov 
 
p. Kuchař - nezapisovať výsledky Odemy Púchov do e-tenis 
 
p. Baran - dôsledky by boli vážne, nemôžme si to dovoliť, nie je to ani v poriadku voči 

deťom 
 - vypočítavosť rodičov a túžba po víťazstve aj pri malých deťoch, nastali by 

problémy 
 
p. Chovanec  - navrhol na schválenie do uznesenia: 
 
1. Počet členov družstva v kategórii mladšieho žiactva  I .trieda navrhuje znížiť na 4 členov pre 
celé SR. Navrhnúť to na STZ pre novú sezónu.   
 

Konferencia berie na vedomie : 
Konferencia schvaľuje: Znížiť počet hráčov I.triedy kategórie mladšieho žiactva na 4 pre 
celé SR pre novú sezónu 2019 
Konferencia ukladá : 
Výsledok hlasovania :  Za :  23   Proti :  1    Zdržali sa : 5 

 
2. Vytvorenie regionálnych stredísk v krajských mestách a vytvoriť investičné akcie na 
vybudovanie hál v týchto strediskách a dať ich do investícii STZ.  
 

Konferencia berie na vedomie: 
Konferencia schvaľuje: Návrh pre STZ vytvoriť regionálne strediská v krajských 
mestách a vytvoriť investičné akcie na vybudovanie hál v týchto strediskách a dať ich 
do investícii STZ  
Konferencia ukladá: 
Výsledok hlasovania:  Za :  23   Proti :  0    Zdržali sa : 3 

 

Konferencia berie na vedomie: 
Príspevky do diskusie 
Konferencia schvaľuje: 
Konferencia ukladá: 
Výsledok hlasovania:  Za :     Proti :      Zdržali sa :  

 
K bodu 10: Voľba členov do Vv SsTZ 
 
Predsedajúci Konferencie SsTZ predstavil kandidátku do VV SsTZ: 
 
Anton Blaško, Karol Koberling, Vladimír Kuchař, Tomáš Longauer, Martin Michalko, Tomáš 
Pavlovský, Matej Stanko, Jana Tužinská,  Michal Varmus 
  
Výsledky volieb sú v bode 15: Správa volebnej komisie 
 
 
 
 



Konferencia berie na vedomie: 
Konferencia schvaľuje: 
Konferencia ukladá: 
Výsledok hlasovania:  Platné hlasy:  38   Neplatné hlasy : 1   

 
K bodu 11: Voľba členov do Rady STZ 
 
Predsedajúci Konferencie SsTZ predstavil kandidátku do Rady STZ : 
 
Peter Beňadik ml., Anton Blaško, Ľubomír Hamza, Jaroslav Horváth, Karol Koberling, Tibor 
Lešniak, Tomáš Longauer, Pavol Matlák, Martin Michalko, Edmund Pavlík, Tomáš Pavlovský, 
Dagmar Regendová, Radovan Sloboda, Matej Stanko, Jana Tužinská, Juraj Valentýni, Michal 
Varmus 
 
Výsledky volieb sú v bode 15 : Správa volebnej komisie 
 

Konferencia berie na vedomie : 
Konferencia schvaľuje: 
Konferencia ukladá : 
Výsledok hlasovania :  Platné hlasy: 38   Neplatné hlasy : 1   

 
K bodu 12: Voľba predsedu a podpredsedu disciplinárneho orgánu a orgánu na riešenie 
sporov: 
 
Predsedajúci Konferencie SsTZ navrhol:  
 
zloženie Disciplinárnej komisie: 
 
1. Matej Stanko - predseda 
2. Jozef Bača 
3. Andrej Jakál 
 
zloženie Odvolacej komisie - orgánu na riešenie sporov : 
 
1. Juraj Valentýni - predseda 
2. Jaroslav Horváth 
3. Jana Tužinská 
 

Konferencia berie na vedomie : 
Konferencia schvaľuje: 
Konferencia ukladá : 
Výsledok hlasovania :   
Disciplinárny orgán         Za :  29 Proti :    0  Zdržali sa : 2  nehlasovali: 8 
Orgán riešenia sporov     Za:  31   Proti :    0  Zdržali sa : 0  nehlasovali : 8 
 

 
K bodu 13 : Schválenie dodatku Stanov SsTZ 
 
p. Kuchář - problém v stanovách s rozdelením hlasov pre „veľké“ a „malé“ kluby 
p. Greguška - vysvetlil zákon o športe a ako fungujú ostatné zväzy s hlasmi 
p. Varmus - objasnil postup a logiku navrhovaného kľúču počtu delegátov 
 
 
 



Konferencia berie na vedomie : 
Konferencia schvaľuje: Dodatok č.01/2018 k Stanovám Stredoslovenského tenisového 
zväzu (SsTZ) a Smernicu o prijatí rozhodnutia elektronickým hlasovaním „per rollam“. 
Konferencia ukladá : 
Výsledok hlasovania :  Za :    35 Proti : 0     Zdržali sa : 4 

 
K bodu 14: Ocenenie 
 
Majstrom SR boli odovzdané plakety: Irina Balus, Mia Chudejová, Peter Ďurica, Jozef Macko, 
Jozef Sulaček, Marián Vrško, Jiří Rybařík, Ján Cerovský, Jordán Žufka, Viliam Herman, 
Silvester Juráček. 
 
Za dlhoročnú prácu v tenisom hnutí boli ocenení „Čestným odznakom STZ“: 
Ing. Michal Galbáč, Ing. Milan Sekera, Ing. Milan Šoška  
 

Konferencia berie na vedomie : 
Odovzdanie plakiet a ocenení 
Konferencia schvaľuje: 
Konferencia ukladá : 
Výsledok hlasovania :  Za :     Proti :      Zdržali sa :  

 
K bodu 15: Správa volebnej komisie: 
 
Volebná komisia Konferencie SsTZ v súlade so Stanovami SsTZ a schváleným volebným 
poriadkom Konferencie SsTZ v Banskej Bystrici dňa 24.03.2018 konštatuje, že: 
 
A. za členov VV SsTZ bolo tajným hlasovaním zvolených nasledovných 5 kandidátov, ktorí 

získali najväčší počet hlasov: 
 
1. Anton Blaško  - 31  
2. Michal Varmus - 29 
3. Karol Koberling  - 27 
4. Jana Tužinská  - 22 
5. Matej Stanko  - 22 
 
Náhradníkmi na členov VV SsTZ sa stali: 
 
1. Tomáš Longauer  - 17 
2. Martin Michalko  - 8 
3. Vladimír Kuchař  - 8 
4. Tomáš Pavlovský - 6 
 

B. za predsedu SsTZ novozvolený VV SsTZ zvolil: Antona Blaška 
do VV STZ Janu Tužinskú a Michala Varmusa a do predsedníctva Rady STZ Mateja 
Stanka 

 
C. za členov (zástupcov SsTZ) do rady STZ bolo tajným hlasovaním zvolených 8 kandidátov + 
4 náhradníci podľa počtu hlasov: 
 
1. Dagmar Regendová  - 26 
2. Michal Varmus  - 24 
3. Jana Tužinská  - 23 
4. Karol Koberling  - 22 
5. Tomáš Longauer  - 17 



6. Radovan Sloboda  - 16 
7. Edmund Pavlík  - 15 
8. Matej Stanko  - 14 
 
Náhradníci: 
 
1. Peter Beňadik ml.  - 12 
2. Jaroslav Horváth  - 12 
3. Pavol Matlák  - 7 
4. Martin Michalko  - 7 
5. Juraj Valentýni  - 7 
6. Tibor Lešniak  - 6 
7. Tomáš Pavlovský  - 5 
8. Ľubomír Hamza  - 5 
 

Konferencia berie na vedomie : 
Výsledky volieb do VV SsTZ a Rady STZ 
Konferencia schvaľuje: 
Konferencia ukladá : 
Výsledok hlasovania :  Za :     Proti :      Zdržali sa :  

 
K bodu 16: Správa návrhovej komisie: 
 
Predseda návrhovej komisie Blaško Anton predniesol uznesenia Konferencie SsTZ 
k jednotlivým bodom programu. Návrhy uznesení sú formulované pri prerokovaných bodoch 
programu 
 

Konferencia berie na vedomie : 
Konferencia schvaľuje : 
Návrh uznesenia Konferencie zástupcov TO,TK SsTZ konanej 24.3.2018 v Banskej 
Bystrici 
Konferencia ukladá : 
Výsledok hlasovania :      Za: 31   Proti: 0         Zdržali sa: 0  

 
K bodu 17: Záver 
 
Konferencia bola ukončená o 14:30 hod. 
 
 
V Banskej Bystrici dňa: 24.3.2018 
 
 
         
 

 


